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P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

w dniu 27 października  2008 r.

Skład Komisji : 

1. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji - obecny
2. Marian Kita - Z – ca Przewodniczącego Komisji - obecny
3. Czesław Badura - obecny
4. Wiesław Konderak - obecny
5. Andrzej Mentel - obecny
6. Hanna Szotowska - obecna
7. Andrzej Świątek - obecny
8. Danuta Walczak - obecna
9. Teresa Kosmala - obecna

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski,  Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Skarbnik 
Miasta – Urszula Polka – Wałek, Ewa Kiedrzyn – Zakład Budynków Komunalnych, Marcin Łazarz – 
Wydział Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej.

Posiedzenie Komisji prowadził :  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Marek Rajca 

Porządek posiedzenia:

1. Działania gminy w zakresie mieszkań socjalnych.
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3.   Sprawy bieżące.

Ad. 2 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Otwieram posiedzenie Komisji.
- Zaczniemy od omówienia „Strategii Rozwoju Miasta - Stare Miasto.”

Radny Andrzej Świątek zaproponował rozpoczęcie dyskusji od „Informacji o stopniu wykorzy-
stania kredytów i stopnia ich wykorzystania na zadania wynikające z WPI”.
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W dyskusji udział wzięli:

1. Wiesław Konderak - członek Komisji
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Andrzej Świątek - członek Komisji
4. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Kto z członków Komisji jest za wnioskiem zgłoszonym przez radnego Andrzeja Świątka, aby 
rozpocząć omawianie materiałów sesyjnych od pkt. 12 porządku obrad?

GŁOSOWANIE / obecnych 8 członków Komisji, nieobecni: M. Kity, A. Mentla/

2   głosy  za 
4   głosy  przeciw
2   głosy  wstrzymujące  się

Komisja zadecydowała o odłożeniu podjęcia decyzji co do „Strategii Rozwoju Miasta - Stare  
Miasto” i Strategii Rozwoju Miasta – Saturn” na sesję.

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Powołanie Muzeum „Saturn”.

Anna Ślagórska              -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Dokonuje wprowadzenia do materiałów.

W dyskusji udział wzięli:

1. Danuta Walczak - członek Komisji
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Andrzej Świątek - członek Komisji
4. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
5. Teresa Kosmala - członek Komisji
6. Wiesław Konderak - członek Komisji

Komisja wstrzymała się z wydaniem opinii do czasu uzyskania dodatkowych wyjaśnień na sesji.
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Ad. 1 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Działania gminy w zakresie mieszkań socjalnych.

Ewa Kiedrzyn                    -               Zakład Budynków Komunalnych  

- Omawia materiały przedstawione radnym.

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - członek Komisji
2. Ewa Kiedrzyn - Zakład Budynków Komunalnych
3. Wiesław Konderak - członek Komisji
4. Andrzej Świątek - członek
5. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
6. Andrzej Mentel - członek Komisji
7. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
8. Czesław Badura - członek Komisji
9. Hanna Szotowska - członek Komisji
10. Danuta Walczak - członek Komisji

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  pozytywne  zaopiniowanie  działań  Gminy 
Czeladź w zakresie gospodarowania zasobem mieszkań socjalnych w latach 2003 – 2008.

GŁOSOWANIE / obecnych 9 członków Komisji nieobecny: Cz. Badura/

6   głosów  za 
2   głosy  przeciw
1   głos  wstrzymujący  się

Ad. 2 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Informacja o stopniu wykorzystania kredytów i stopnia ich wykorzystania na zadania wynikają-
ce z WPI.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia przedstawione radnym materiały.
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W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - członek Komisji
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - członek Komisji
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Andrzej Mentel - członek Komisji
4. Krzysztof Francikowski - członek Komisji
5. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
6. Teresa Kosmala - członek Komisji

Przewodniczący Komisji przystąpił do przegłosowania przyjęcia projektu uchwały.

GŁOSOWANIE / obecnych 10  członków Komisji/

8   głosów  za 
1   głos  przeciw
1   głos  wstrzymujący  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - członek Komisji
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Danuta Walczak - członek Komisji
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Przewodniczący Komisji przystąpił do przegłosowania przyjęcia projektu uchwały.

GŁOSOWANIE / obecnych 10  członków Komisji/

8   głosów  za 
1   głos  przeciw
1   głos  wstrzymujący  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie 
miasta Czeladź.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli:

1. Hanna Szotowska - członek Komisji
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Andrzej Świątek - członek Komisji
4. Teresa Kosmala - członek Komisji

Przewodniczący Komisji przystąpił do przegłosowania przyjęcia projektu uchwały.

GŁOSOWANIE / obecnych 10  członków Komisji/

7   głosów  za 
2   głosy  przeciw
1   głos  wstrzymujący  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.
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W dyskusji udział wzięli:

1. Danuta Walczak - członek Komisji
2. Teresa Kosmala - członek Komisji
3. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
4. Andrzej Świątek - członek Komisji
5. Andrzej Mentel - członek Komisji
6. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
7. Hanna Szotowska - członek Komisji

Przewodniczący Komisji przystąpił do przegłosowania wniosku zgłoszonego przez radną Teresę 
Kosmalę o treści:  „Komisja wnioskuje o pozostawienie stawek podatku od nieruchomości w 
projekcie uchwały na poziomie roku 2008”.

GŁOSOWANIE / obecnych 10  członków Komisji, nie głosował 1 członek Komisji/

3   głosy  za 
5   głosów  przeciw
1   głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący  Komisji  przystąpił  do  przegłosowania  wniosku  zgłoszonego  przez  radnego 
Andrzeja  Mentla  o  treści:  „Komisja  wnioskuje  o  obniżenie  wzrostu  podatku  od  budynków 
mieszkalnych do poziomu 7%”.

GŁOSOWANIE / obecnych 10  członków Komisji/

4   głosy  za 
4   głosy  przeciw
2   głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Komisji przystąpił do przegłosowania wniosku zgłoszonego przez radnego 
Andrzeja  Mentla  o  treści:  „Komisja  wnioskuje  o  zmniejszenie  wzrostu  wysokości  rocznego 
podatku od nieruchomości na 2009 rok dot. budynków gospodarczych do poziomu 20%”.

GŁOSOWANIE / obecnych 10  członków Komisji, nie głosował  1 członek Komisji/
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5   głosów  za 
3   głosy  przeciw
1   głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Komisji stwierdził, że wniosek przeszedł.

Przewodniczący Komisji przystąpił do przegłosowania przyjęcia projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości.

GŁOSOWANIE / obecnych 10  członków Komisji/

5   głosów  za 
3   głosy  przeciw
2   głosy  wstrzymujące  się

Dyskusja nt. projektów uchwał w sprawie: 
1. przystąpienia do sporządzania zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

przestrzennego gminy Czeladź.
2. zmiany uchwały Nr XXII/188/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi  z dnia 13 sierpnia 2007 r. w 

sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  
przestrzennego miasta Czeladź – „Północna część dzielnicy Nowe Piaski”.

W dyskusji udział wzięli:
1. Andrzej Światek - członek Komisji
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi  odbierania odpadów 
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i 
transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta Czeladź.

Marcin Łazarz                   -               Wydział Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej   

- Omawia projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli:

1. Krzysztof Francikowski - członek Komisji
2. Marcin Łazarz - Wydział Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
3. Danuta Walczak - członek Komisji
4. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
5. Marian Kita - Z-ca Przewodniczącego Komisji
6. Teresa Kosmala - członek Komisji
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Przewodniczący Komisji przystąpił do przegłosowania przyjęcia projektu uchwały.

GŁOSOWANIE / obecnych 10  członków Komisji/

7   głosów  za 
1   głos  przeciw
2   głosy  wstrzymujące  się

Ad. 3  porządku obrad

Marian Kita  -     Z-ca Przewodniczącego  Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Zgłosił wniosek o zakup sprzętu dla czeladzkiego szpitala na kwotę 300.000 zł.

W dyskusji udział wzięli:

1. Krzysztof Francikowski - członek Komisji
2. Marian Kita - Z-ca Przewodniczącego  Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4. Teresa Kosmala - członek Komisji
5. Andrzej  Swiątek - członek Komisji
6. Hanna Szotowska - członek Komisji

Komisja  zadecydowała  o  wstrzymaniu  się  z  decyzją   w  sprawie  zgłoszonego  wniosku  do 
następnego posiedzenia Komisji.

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Zamykam posiedzenie Komisji.

 

Przewodniczący
Komisji Polityki Społecznej,

Zdrowia i Bezpieczeństwa

                           Marek Rajca
Protokołowała:
 Elżbieta Augustyniak
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